
СНОВСЬКА МІСЬКА РАДА 

 

Протокол № 1 

засідання постійної комісії 

 з питань комунальної власності, житлово-комунального господарства, 

промисловості, підприємництва, транспорту, зв’язку та сфери послуг 
 

27 січня 2025 року                                                                                                          м. Сновськ 

         

Загальний склад комісії - 5 депутатів.  

Присутні на засіданні - 3 депутати: Булденко М.Ф., Головач О.М., Матвієнко В.І. 

Відсутні - 2 депутати: Сергійко Р.П., Шуляк І.С. 

 

Присутні на засіданні комісії:  

Медведьов О.О. – міський голова; 

Авдієвська Н.В. – секретар міської ради; 

Гладченко В.М. – головний спеціаліст відділу житлово-комунального господарства, 

архітектури, містобудування та транспорту міської ради; 

Шуба І.В. – головний спеціаліст загального відділу міської ради.  

 

Голова засідання – Матвієнко В.І., голова комісії. 

Секретар засідання – Булденко М.Ф., член комісії.   
 

Порядок денний:  
1. Про включення майна до Переліку першого типу та передачу його в оренду на аукціоні. 

2. Про включення майна до Переліку другого типу та надання дозволу КНП «Сновський 

ЦПМД» Сновської міської ради на передачу в оренду майна без проведення аукціону. 

3. Про безоплатну передачу майна комунальної власності Сновської міської територіальної 

громади до державної власності. 

4. Про безоплатне прийняття майна до комунальної власності Сновської міської 

територіальної громади. 

5. Про списання майна комунальної власності Сновської міської територіальної громади. 

6. Про інші питання порядку денного 39-ї сесії міської ради. 
 

Засідання комісії відкрив голова комісії Матвієнко В.І., доповів про присутніх та відсутніх на 

засіданні депутатів та про присутніх осіб на засіданні комісії.  
 

Матвієнко В.І., голова комісії, заявив, що у зв’язку з відсутністю секретаря постійної комісії 

необхідно обрати депутата, який на даному засіданні буде виконувати обов’язки секретаря 

комісії.  

Матвієнко В.І., голова комісії, запропонував обрати секретарем засідання Булденка М.Ф. 

Заперечень не надійшло. 

Вирішили: обрати секретарем засідання комісії Булденка М.Ф. 

Голосували:  
       за: 3 (Булденко М.Ф., Головач О.М., Матвієнко В.І.)                

проти: 0 

утрималися: 0 

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

Матвієнко В.І., головуючий на засіданні, зазначив, що засідання комісії зібрали, аби 

обговорити та погодити проєкти рішень, що виносяться на засідання позачергової 39-ої сесії 

міської ради. 

 



Матвієнко В.І. запропонував порядок денний засідання комісії, який є на руках у депутатів, 

прийняти «за основу». 

Вирішили: прийняти порядок денний засідання комісії «за основу». 

Голосували: 

 за: 3 (Булденко М.Ф., Головач О.М., Матвієнко В.І.) 

 проти: 0 

 утрималися: 0  

 не голосували: 0 

 Прийнято. 

Матвієнко В.І. запитав, чи є пропозиції щодо внесення змін до порядку денного засідання 

постійної комісії. 

Пропозицій немає. 

Матвієнко В.І. зазначив, що у зв’язку з тим, що пропозицій немає, порядок денний, 

прийнятий «за основу», вважається прийнятим «в цілому». 

 

1. Про включення майна до Переліку першого типу та передачу його в оренду на аукціоні.  

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту міської ради, яка доповіла по 

проєкту рішення. 
Вирішили: погодити проєкт рішення з додатком та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт 

рішення додається). 

Голосували:  
за: 3 (Булденко М.Ф., Головач О.М., Матвієнко В.І.) 

проти: 0 

утрималися: 0 

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

2. Про включення майна до Переліку другого типу та надання дозволу КНП «Сновський 

ЦПМД» Сновської міської ради на передачу в оренду майна без проведення аукціону.  

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка доповіла по проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення 

додається). 

Голосували:  
за: 3 (Булденко М.Ф., Головач О.М., Матвієнко В.І.) 

проти: 0 

утрималися: 0 

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

3. Про безоплатну передачу майна комунальної власності Сновської міської 

територіальної громади до державної власності.  

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка доповіла по проєкту рішення.  
Вирішили: погодити проєкт рішення з додатком та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт 

рішення додається). 

Голосували:  
за: 3 (Булденко М.Ф., Головач О.М., Матвієнко В.І.) 

проти: 0 

утрималися: 0 

не голосували: 0 



Прийнято. 

 

4. Про безоплатне прийняття майна до комунальної власності Сновської міської 

територіальної громади.  

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка доповіла по проєкту рішення. 
Вирішили: погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення 

додається). 

Голосували:  
за: 3 (Булденко М.Ф., Головач О.М., Матвієнко В.І.) 

проти: 0 

утрималися: 0 

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

5. Про списання майна комунальної власності Сновської міської територіальної громади. 

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка доповіла по проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення з додатком та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт 

рішення додається). 

Голосували:  
за: 3 (Булденко М.Ф., Головач О.М., Матвієнко В.І.) 

проти: 0 

утрималися: 0 

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

6. Про інші питання порядку денного 39-ї сесії міської ради. 

Слухали: Авдієвську Н.В., секретаря міської ради, яка доповіла, що всі проєкти рішень 

позачергової 39-ї сесії були надіслані на електронні пошти депутатів для ознайомлення, а 

також розміщені на офіційному сайті міської ради. Запропонувала надати роз’яснення на 

питання, які виникли у депутатів під час розгляду проєктів рішень. 

Зауважень, запитань та пропозицій щодо порядку денного та проєктів рішень не надійшло. 

 
 

 

 

 

Голова постійної комісії 

    

 

 

Вячеслав МАТВІЄНКО 

(голова засідання)  (підпис)  (ім’я, прізвище)  

 

 

Член постійної комісії 

    

 

Михайло БУЛДЕНКО 

(секретар засідання)  (підпис)  (ім’я, прізвище) 

 

 

 


